
 
FILBYTER BRIDGE 
LINKÖPING 
 

Protokoll fört vid Filbyter Bridge styrelsemöte 2024-09-17  

1 DELTAGARE: 

 

Ledamot Närvarande Frånvarande 

CRA, Carl Ragnarsson, ordf X  

RHI, Roger Hilmersson, v. ordf X  

LLÖ, Lars Lövgren, kassör X  

LJA, Lars Jacobson, sekr X  

ABJ, Anna Björling, ledamot X  

EFR, Erik Fryklund, ledamot X  

EHY, Eva Hydén, suppl.  X 

MLI, Martin Lindfors, suppl.  X 

 

2 FÖREDRAGNINGSLISTA 

2.1 MÖTETS ÖPPNANDE 

CRA hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat kl 17.30. 

2.2 FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan diskuterades och godkändes.  

2.3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Senaste protokoll från mötet 2024-08-07 godkändes och lades till handlingarna. 

2.4 SPECIELLA ÄRENDEN 

2.5 ACTIONLISTAN 

Listan gicks igenom och uppdaterades, se bilaga. 

2.6 EKONOMI 

LLÖ redogjorde för bokslutet. Årets resultat blir som prognosticerat ca 50.000:-. Styrelsen 

beslutade att godkänna föredraget bokslut.  



2.7 TÄVLINGSVERKSAMHET 

2.7.1 2024/2025 program september – maj 

Partävling ”för mindre rutinerade” på onsdag kvällar. CRA kallar till ett separat möte 1/10 

om fortsättning.   

Partävling onsdag eftermiddagar: Förutom vanliga partävlingar kommer DM kval Mix och 

DM kval Veteran att spelas onsdag eftermiddagar, se hemsidan. 

KM lag har startat 16/9 med 12 deltagande lag. Spelas tre måndagar. DM/SM kval startar 

måndag 7/10, anmälan senast 22/9.  

2.8 KURSVERKSAMHET 

2.8.1 Grundkurs A 

Har startat 17 september. 

2.8.2 Grundkurs B 

Startar 19 september. 

2.8.3 ”Prova på bridge” 

Genomfördes 10 september eftermiddag av EFR. Gick inte bra, bara två personer kom. 

2.8.4 ”5-korts hö” 

Startar 8 oktober. CRA 

2.9 ANMÄLDA ÄRENDEN 

2.9.1 Hyreskontrakt för Danmarksgatan (LLÖ) 

Från möte 240807: Vi saknar kontrakt med nuvarande hyresvärd, tidigare värd var Arne 

Karlsson. Vi har fått ett förslag till kontrakt (LLÖ) som granskats av LLÖ och CRA. Finns en del 

synpunkter. Bör granskas av en jurist, Magnus Ekman tillfrågas. Även Botryggs jurister bör 

tillfrågas om referenserna till jordabalken – kan vara bökigt för en som inte är specialist på 

”hyresavtalsjuridik”. Sedan behöver vi en träff med hyresvärdens kontaktperson. 

CRA o LLÖ träffade deras representant i lokalen 10/9. Vi får garanterat vara kvar till 31/8 

2027, sannolikt ytterligare 2 år. Troligen kan de inte ställa upp med annan lokal till samma 

kostnad. Hyran kommer att höjas 2% per år. Deras syn: lägg inte pengar på att bona golvet – 

är rätt så OK. Uppdelning: Toa och ventilation står de för, kyl/frys/spis är vårt ansvar. Vi 

klagade på snöröjning och sandning – är tydligen utlagt på entreprenör. Vi påpekade även 

bristande ytterbelysning. Deras förslag är ett kontrakt på inledningsvis 3 år med 

uppsägningstid 9 månader, annars förlängning med 12 månader. ABJ: Vi blir då bakbundna, 

kan man inte förhandla till ett år i taget? 

2.10 ÖVRIGA FRÅGOR 
Beslutades att flytta årsmötet till onsdag 23/10 kl 18.00 (förslag CRA). Styrelsen samlas 17.30.  

Martin Löfgren kommer att hålla kortkurser onsdagar kl 17.45 från 25/9 och framåt. 



2.11 KOMMANDE MÖTEN 

 

2024-10-23 kl. 18.00 (Årsmöte) (Förmöte för styrelsen 17.30) 

 

2.12 MÖTETS AVSLUTANDE 

CRA förklarade mötet avslutat kl. 19.25. 

 

3 UNDERSKRIFTER 

 

 

 

------------------------------------------------- -------------------------------------------------------      

Carl Ragnarsson  Lars Jacobson 

Mötesordförande  Mötessekreterare 

 

 


